

Isabelle
Jewett
Keeper
Langdon
MacLellan
Malépart

Manly
McCurdy
McDonald
(Broadview—Greenwood)
Mitchell
Nunziata

Nystrom
Orlikow
Ouellet
Parry
Pépin
Prud'homme

Riis
Robichaud
Rodriguez
Tardif
(Richmond—Wolfe)
Tobin

Waddell
Young—46.

NAYS—CONTRE

Members—Députés

Attewell
Belsher
Bertrand
Binns
Blackburn
(Jonquière)
Blais
Bourgault
Boyer
Bradley
Brightwell
Brisco
Browes
Caldwell
Cardiff
Carney
Champagne
(Saint-Hyacinthe—
Bagot)
Chartrand
Clark
(Brandon—Souris)
Clinch
Cochrane
Comeau
Cook
Cooper
Cossitt
Côté
(Lac-Saint-Jean)
Crofton

Crosbie
(St. John's West)
Crosby
(Halifax West)
Darling
Daubney
de Cotret
Della Noce
Desjardins
Dick
Domm
Dorin
Duplessis
Edwards
Ellis
Epp
(Provencher)
Fennell
Ferland
Fontaine
Forrestall
Fraleigh
Gass
Gérin
Gormley
Gottselig
Graham
Greenaway
Grisé
Guilbault
(Drummond)
Gustafson

Halliday
Hamilton
Hardey
Hawkes
Hicks
Hockin
Holtmann
Horner
Howie
Hudon
Jacques
Jardine
Jelinek
Jepson
Jourdenais
Kempling
Kilgour
King
Ladouceur
Landry
Lawrence
Layton
Leblanc
Lesick
Lewis
MacDougall
(Timiskaming)
Malone
Mantha
Marin
Masse
Mayer

Mazankowski
McCain
McCrossan
McDermid
McDougall
(St. Paul's)
McKenzie
McKinnon
Merrithew
Minaker
Moore
Nicholson
(Niagara Falls)
Nickerson
Nielsen
Nowlan
Oostrom
Paproski
Peterson
Plourde
Porter
Ravis
Redway
Reimer
Ricard
St. Germain
Schellenberg
(Nanaimo—Alberni)
Schellenberger
(Wetaskiwin)

Scott
(Hamilton—Wentworth)
Scowen
Siddon
Speyer
Stackhouse
Stewart
Suluk
Thacker
Towers
Tremblay
(Québec-Est)
Tremblay
(Lotbinière)
Tupper
Turner
(Ottawa—Carleton)
Vankoughnet
Vézina
Vincent
Warner
Weiner
White
Wilson
(Swift Current—
Maple Creek)
Wilson
(Etobicoke Centre)
Winegard
Wise
Witer—136.

On motion of Mr. Masse, seconded by Mr. Nielsen, Bill C-19, An Act respecting the reorganization of Bell Canada, as amended, was concurred in at the report stage, with a further amendment, on division and, ordered for a third reading at the next sitting of the House.

At 6.27 o'clock p.m., the House proceeded to the consideration of Private Members' Business pursuant to Order made Wednesday, June 18, 1986.

The Order being read for the second reading and reference to a Legislative Committee of Bill C-208, An Act respecting the international airport at Ottawa;

Mr. Isabelle, seconded by Mr. Prud'homme, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to a Legislative Committee;

And debate arising thereon;

Pursuant to Standing Order 42, the Order was dropped from the *Order Paper*.

Debate was resumed on the motion of Mr. Hnatyshyn, seconded by Mr. Crosbie (St. John's West),—That Bill C-45, An Act respecting employment and employer and employee

Sur motion de M. Masse, appuyé par M. Nielsen, le projet de loi C-19, Loi concernant la réorganisation de Bell Canada, tel que modifié, est agréé à l'étape du rapport, avec un autre amendement, sur division, et la troisième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

A 18h27, la Chambre aborde l'étude des affaires émanant des députés, conformément à l'ordre du mercredi 18 juin 1986.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi à un Comité législatif du projet de loi C-208, Loi concernant l'aéroport international d'Ottawa.

M. Isabelle, appuyé par M. Prud'homme, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Il s'élève un débat;

L'ordre est rayé du *Feuilleton*, conformément à l'article 42 du Règlement.

Le débat reprend sur la motion de M. Hnatyshyn, appuyé par M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest),—Que le projet de loi C-45, Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat, à la Chambre des communes et à la